

扶康會45周年誌慶活動

Fu Hong Society 45th Anniversary Celebrating Event

以入45周年,本會將有一連串慶祝活動! 「扶康會45周日日年誌慶一線上步行籌款活動」已率先登場,為一連串精彩的慶祝活動揭開序幕。扶康會希望藉著創會45周年這極富紀念性的日子,向社區人士展現本會「以求為導以愛同行」的服務精神、殘疾人士的潛能及大家攜手「樂建共融」的成果。

步行籌款一直是扶康會年度的重點共融活動,深受企業伙伴、義工、殘疾人士及家長歡迎。今年因應疫情改為線上舉行,參加者於 2022 年 1 月 9 日至 24 日期間自訂步行路線,寓善事於步行,為本會非資助服務籌得超過港幣 22 萬元,特別鳴謝贊助機構: 葵涌扶輪社、東亞銀行、捷和實業有限公司、中華電力有限公司、日本電氣香港有限公司、金盈顧問有限公司及達龍斯科技(深圳)有限公司。



有關本會其他 45 周年誌慶活動,請密切留意本會網頁及 Facebook / IG 專頁公佈

感恩彌撒 日期待定

2022年8月26日

《擁抱轉變 — 康復服務中的智慧》研討會

2022 年 11 月 18 - 20 日 (星期五至星期日) 扶康會 45 周年誌慶閉幕禮暨藝與夢飛行 2022

《快樂藝術家》暨『Walk·In』共融嘉年華

In celebration of the Society's 45th Anniversary, the Society is going to host a series of celebrating events to fostering social inclusion for persons with disabilities. "45th Anniversary -Virtual Walkathon" has been the first to debut and kick off a series of exciting celebration events. On the 45th anniversary of the founding of Fu Hong Society, we wish to demonstrate the community our service spirit of "Take the Lead, Meet the Need with Love", the abilities of the persons with disabilities and the achievements of "Together We Build A Society For All".

Walkathon is one of our most significant events to promote social inclusion, and supported by our corporate partners, volunteers, persons with disabilities and their families. In response to the latest development of COVID-19, our Walkathon has gone virtual, participants customized their own walking routes from 9 - 24 January 2022, to raise fund on one hand, and to enjoy jogging on the other hand, and has raised over HK\$ 220,000 for the Society's non-subvented services. Special thanks to the sponsors, including: Rotary Club of Kwai Chung, The Bank of East Asia, Limited, Chiaphua Industries Limited, CLP Power Hong Kong Limited, NEC Hong Kong Limited, Kamyin Consultants Limited and Nexus Solutions Limited.

Please stay tuned to our website and Facebook / IG page for the latest updates of the Society's 45th Anniversary Activities

TBC Thanksgiving Mass

26 August 2022

"Embracing Change - Wisdom in Rehabilitation Service" Symposium

18-20 November 2022 (Friday - Sunday)

45th Anniversary Closing Ceremony cum
"Flying Dreams, Flying Colours 2022: Happy Artists"
Art Exhibition cum "Walk-in" Inclusive Carnival